
Åvangsskolen 
Skolebestyrelsen 
 
 

Bestyrelsesmøde mandag, den 8. august 2022 kl. 

17.00-19.00 på lærerværelset 
 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Dorthea Funder Kaas, Karina Holmberg, Claus Rylander-Christensen, Per 
Kofod,  
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg, Poul-Erik Killendahl  
Elevrepræsentanter:  
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesth, Rikke Beier, Kasper Winstrup Johansen 
 
Afbud: Claus 

 

Dagsorden 
 

Tidsplan Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden 
 

  
Godkendt 
Suppleringsvalg under evt. 

2.  Konstituering af bestyrelsen 
 

  
Der er ikke valgt en formand, men de 
nuværende 4 medlemmer fungerer som 
samlet team, som ledelsen kan kontakte. 

3. Orientering fra: 
Ledelse: 

• Personalenyt 

• Økonomirapport til 
orientering 

• Ind- og udmelding af 
elever 

Formand:  
 
Medarbejdere: 
 

 Ledelse: 

• Før sommerferien fik vi ansat alt 
det personale vi havde brug for, 
men lige op til ferien fik vi to 
opsigelser. Vi skal derfor have en 
ny ansættelsesrunde med 
besættelse pr. 1. oktober. Kasper 
er fungerende skoleleder og tager 
sig bl.a. af arbejdet med 
skolebestyrelsen. Rikke er deltids 
sygemeldt. Hanne tager sig af den 
daglige drift. Vi har haft en god 
opstart – både for personalet i 
sidste uge og første skoledag med 
eleverne i dag. 



Inden sommerferien søgte vi 
midler til bl.a. valgfagshold og 
udeliv. Vi har fået penge til at 
arbejde videre med de grønne 
områder, til et plantehold og til 
tre valgfagshold for 9.kl.: Drama, 
Vild med vilje og Outdoor.  

• Vi følger budgettet og forventer at 
komme ud af året med 300.000,- i 
overskud. 

• 41 elever er gået ud til 
sommerferien. 16 er gået til 
forskellige specialtilbud i  
kommunen. 16 er flyttet enten på 
efterskole eller til Sjælland. 5 til 
Privatskolen og 4 til Søndermark. 
Vi har fået 16 nye elever. 6 er 
visiteret til mellemformer. 10 er 
tilflyttere fra andre skoler. 

Medarbejder: 

• Gode tilbagemeldinger om fælles 
temadag for skolevæsenet i 
torsdags. Det er positivt at mange 
personaler har budt ind til 
ledelsen for at få kabalerne til at 
gå op. 

 

4. Høring budget 2023. 
Høringssvar udarbejdes 
 (se bilag) 

 Der ligger et sparekatalog på 47 millioner, 
men der er reelt behov for at spare ca. 
120 millioner.  En stor del af forslagene vil 
påvirke os på skoleområdet. Kasper laver 
senest i morgen et udkast til høringssvar, 
som handler om ikke at skrue ned på 
Børne- og ungeområdet og kvaliteten i 
folkeskolen, samt de vidtrækkende 
konsekvenser det vil medføre. (se bilag – 
høringssvar) 
 

5. Høring vedr. revision af 
tildelingsmodel på 
folkeskoleområdet 
(se bilag)  
 

 Vi anbefaler model B. Kasper sender 
høringssvar til hurtig godkendelse (se 
bilag - høringssvar) 
 
 

6. Godkendelse af mødeplan for 
skoleåret 22/23: 

  
Nyt forslag laves med mere rul mellem 



Mandag den 8. august 
Onsdag den 7. september 
Onsdag den 5. oktober 
Onsdag den 9. november 
Tirsdag den 6. december 
Onsdag den 18. januar 
Tirsdag den 14. februar 
Onsdag den 15. marts 
Onsdag den 19. april 
Tirsdag den 9. maj 

 

ugedagene. Til godkendelse på næste 
møde. Næste møde bliver den 7. 
september. 

7.  Eventuelt 
 

 Samråd den 5. september fra 16-18.  Fra 
Åvang deltager: Kasper, Pernille og 
Karina. Rikke vælger elevrepr. 
Suppleringsvalg sættes i gang. Ledelsen 
snakker om et reklamefremstød for 
bestyrelsen bl.a. i indskolingen. Når 
datoerne for forældremøder er på plads, 
kan bestyrelsesmedlemmerne byde ind til 
at være med og fortælle om arbejdet. Vi 
kan også opfordre til at man må ringe til 
nogle fra bestyrelsen for en videre snak. 
Foreslået dato: Tirsdag, den 4. oktober. 

8.  Godkendelse af referat 
 

 Godkendt på mødet. 

 
 
 
 
Kasper Winstrup Johansen 
Fungerende skoleleder 
 


